拍攝與影片後製授權書

本人同意將該次演講/課程內容之著作權，授權予慈濟大學教師發展暨教學資源中心，以電子形式儲存、製作與使用(授課內容將編輯成教學影片)，提供本校師生藉由網路進行點閱學習。
授權講座/課程名稱：『                                               』
[bookmark: _GoBack]講座辦理日期：
授權人同意：
□確認授權教材無侵害任何第三者之著作權、專利權、商標權、商業機密或其他智慧財產權之情形。
□同意演講影片、教材放置提供教資中心電子儲存、製作、使用。
□同意課程教材放置本校網路教學平臺。
□同意課程教材放置開放式平臺。(注意勾選此項為影片完成後可開放校外人士瀏覽)
※授權成立後，以上授權內容皆可進行更動或停止授權

立授權書人：_____________________________ (簽名或蓋章)

聯絡電話：_______________________________



Copyright License Agreement for Filming and Postproduction

I agree to grant copyright of my speech /course contents to the Center for Faculty Development and Instructional Resources of Tzu Chi University. In addition, I assign a license to digital archive, produce/reproduce, or authorize Tzu Chi University users to download/browse via digital format (the contents will be edited as educational films) for learning.

Title of the Speech/ Course: _____________________________

						Date: _____________________________
I agree:
□to assure the contents of the teaching materials are original, and have the right to grant all kinds of license hereinabove without any infringement of rights of any third party. 
□the videos of the speech or materials are authorized to CFDIR to archive, produce and use through digital format.
□the speech/course contents can be uploaded to Tzu Chi University Moodle Learning System.
□the speech/course contents can be uploaded to Open Online Courses (OCW or MOOCs).
** Authorization can be stopped at any time.

Signature of Author: ________________________ (Sign or Stamp)

Contact Phone Number: _____________________


